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ΘΕΜΑ: «Η Βιωσιμότητα του Χιονοδρομικού Κέντρου Παρνασσού βρίσκεται σε 

Κίνδυνο: Πολίτες και τοπική αυτοδιοίκηση απευθύνουν έκκληση για επείγουσες 

παρεμβάσεις από την Πολιτεία» 

Το Χιονοδρομικό Κέντρο Παρνασσού, το μεγαλύτερο και ένα από τα πιο δημοφιλή 

χιονοδρομικά κέντρα της Ελλάδας, που εκτείνεται σε τέσσερις δήμους και τρεις νομούς 

της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, αποτελεί βασικό παράγοντα της οικονομικής 

δραστηριότητας σε ολόκληρη την παραπαρνάσσια περιοχή. 

Παρά ταύτα, σύμφωνα με τοποθετήσεις των εκπροσώπων της τοπικής αυτοδιοίκησης 

σε σύσκεψη που έλαβε χώρα την 28η Αυγούστου 2024 στο Λαογραφικό Μουσείο 

Αράχωβας με πρωτοβουλία του δημάρχου Διστόμου – Αράχοβας – Αντίκυρας1, το 

Χιονοδρομικό Κέντρο αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα που απειλούν τη 

βιωσιμότητά του2.  

Μεταξύ αυτών, καταγράφονται, ιδίως, η έλλειψη συντήρησης των εγκαταστάσεων, η 

αδυναμία λειτουργίας του αναβατήρα "Ηρακλής", η απουσία σχεδίου βιωσιμότητας και 

                                                           
1 https://lamiafm1.gr/%CE%B3-%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-
%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BB%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-fm-1-96-2-%CE%B7-
%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B4%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-
%CF%87/  
2 https://tvstar.gr/2024/09/01/chionodromiko-kentro-parnassou-giati-den-prochoraei-i-diadikasia-
syntirisis-kindynefei-i-leitourgeia-tou-video/  

https://lamiafm1.gr/%CE%B3-%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BB%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-fm-1-96-2-%CE%B7-%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B4%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%87/
https://lamiafm1.gr/%CE%B3-%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BB%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-fm-1-96-2-%CE%B7-%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B4%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%87/
https://lamiafm1.gr/%CE%B3-%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BB%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-fm-1-96-2-%CE%B7-%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B4%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%87/
https://lamiafm1.gr/%CE%B3-%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CF%83%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%BB%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-fm-1-96-2-%CE%B7-%CE%BA%CE%BF%CF%81%CF%89%CE%BD%CE%AF%CE%B4%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CF%87/
https://tvstar.gr/2024/09/01/chionodromiko-kentro-parnassou-giati-den-prochoraei-i-diadikasia-syntirisis-kindynefei-i-leitourgeia-tou-video/
https://tvstar.gr/2024/09/01/chionodromiko-kentro-parnassou-giati-den-prochoraei-i-diadikasia-syntirisis-kindynefei-i-leitourgeia-tou-video/
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η ανάθεση εξειδικευμένου έργου για τη συντήρηση και τη λειτουργία του σε 

εργολάβους που δεν διαθέτουν την απαραίτητη επαγγελματική κατάρτιση και 

επάρκεια, αλλά και χωρίς τις νόμιμες απολαβές και εργασιακά δικαιώματα για τους 

εργαζόμενους. 

Επιπλέον, οι οδικές υποδομές που συνδέουν το Χιονοδρομικό Κέντρο με τις γύρω 

περιοχές παραμένουν σε κακή κατάσταση, ιδιαίτερα στο κομμάτι που συνδέει με τα 

Κελάρια προς Φτερόλακκα, θέτοντας σε κίνδυνο την ασφαλή πρόσβαση στο κέντρο 

και τη λειτουργία του. 

Παρά τις επανειλημμένες επιστολές και οχλήσεις, τόσο του δημάρχου Διστόμου – 

Αράχοβας – Αντίκυρας, όσο και άλλων φορέων της τοπικής αυτοδιοίκησης προς την 

ΕΤΑΔ Α.Ε. και το Υπουργείο Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, δεν υπήρξε μέχρι 

στιγμής ανταπόκριση στα ζητήματα αυτά3. 

Μία από τις προτάσεις που έχουν τεθεί για να εξασφαλιστεί η απρόσκοπτη λειτουργία 

του Χιονοδρομικού Κέντρου είναι η μεταβίβαση της διαχείρισής του στην Περιφέρεια 

Στερεάς Ελλάδας και στην τοπική αυτοδιοίκηση, ώστε να διασφαλιστεί ότι το κέντρο 

θα λειτουργεί με τα απαιτούμενα έργα υποδομής και τα πρότυπα ασφαλείας και 

λειτουργικότητας. 

Επειδή, το Χιονοδρομικό Κέντρο Παρνασσού αποτελεί βασικό παράγοντα για την 

οικονομική δραστηριότητα της παραπαρνάσσιας περιοχής. 

Επειδή, η έλλειψη συντήρησης των εγκαταστάσεων και η αδυναμία λειτουργίας του 

αναβατήρα "Ηρακλής", καθώς και η έλλειψη ολοκληρωμένου σχεδίου βιωσιμότητας 

θέτουν σε κίνδυνο τη βιωσιμότητα του κέντρου. 

Επειδή, η κακή κατάσταση των οδικών υποδομών δυσχεραίνει την ασφαλή πρόσβαση 

των επισκεπτών στο Χιονοδρομικό Κέντρο. 

                                                           
3 https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-
%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-
%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-
%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-
%CE%B8%CE%B1/  

https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1/
https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1/
https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1/
https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1/
https://lamiafm1.gr/%CF%83%CF%84%CE%B1%CE%B8%CE%AC%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%BC%CE%AF%CE%B1-%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%AD%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7-%CF%80%CF%89%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CF%80%CF%8C%CF%84%CE%B5-%CE%B8%CE%B1/


Επειδή η μεταβίβαση της διαχείρισης του Χιονοδρομικού Κέντρου στην τοπική 

αυτοδιοίκηση θα μπορούσε να εξασφαλίσει την εύρυθμη λειτουργία του σύμφωνα με 

τα Ευρωπαϊκά πρότυπα ασφαλείας και λειτουργικότητας4. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν άμεσα για την αποκατάσταση 

της πλήρους λειτουργικότητας του Χιονοδρομικού Κέντρου Παρνασσού 

και την επαναλειτουργία του αναβατήρα «Ηρακλής», προκειμένου να 

διασφαλιστεί η ετοιμότητα του Κέντρου για την ερχόμενη χειμερινή 

περίοδο; 

2. Ποια μέτρα σκοπεύουν να λάβουν για την περαιτέρω κατάρτιση του 

προσωπικού, ώστε να αναβαθμιστεί η λειτουργία του Κέντρου, καθώς και 

για τη βελτίωση των εργασιακών σχέσεων και τη διασφάλιση της 

σταθερής εργασίας των εργαζομένων; 

3. Για ποιο λόγο δεν έχει υπάρξει καμία ανταπόκριση στις επιστολές και τις 

επανειλημμένες οχλήσεις της τοπικής αυτοδιοίκησης σχετικά με τα 

προβλήματα που απειλούν τη βιωσιμότητα του Κέντρου; 

4. Ποιες είναι οι προθέσεις της κυβέρνησης σχετικά με την αναβάθμιση των 

οδικών υποδομών που συνδέουν το Χιονοδρομικό Κέντρο Παρνασσού 

με τις γύρω περιοχές, αλλά και το εσωτερικό του δίκτυο; 

5. Εξετάζεται η πρόταση για τη μεταβίβαση της διαχείρισης του Κέντρου 

στην Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας και την τοπική αυτοδιοίκηση, όπως 

έχει προταθεί από όλους τους εμπλεκόμενους φορείς της τοπικής 

αυτοδιοίκησης; 
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4 https://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/PDF/?uri=CELEX:32016R0424&rid=4  

https://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/PDF/?uri=CELEX:32016R0424&rid=4
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